
  

JAARVERSLAG 2023 VAN GEMEENTEBELANGEN HET HOGELAND   

Overeenkomstig de statuten van GemeenteBelangen Het Hogeland (GBHH) 
brengt het bestuur op een jaarvergadering, binnen 6 maanden na afloop van 
het verenigingsjaar, haar jaarverslag uit.  
In de jaarvergadering van 10 juli 2023 werd door de leden voorgesteld en 
vervolgens afgesproken het jaarverslag niet meer voor te lezen tijdens de 
ledenvergadering maar toe te sturen.  
 
Het corona virus speelde ons in 2022 nog deels parten. Gelukkig waren er in 
2023 geen coronaregels meer.  
 
Voor GemeenteBelangen Het Hogeland begon 2023 stormachtig. Op 23 januari 
werd in hotel Ekamper de Nieuwjaarsbijeenkomst gehouden.  
Door het plotselinge bericht dat er in de gemeente Het Hogeland een nieuw 
gemeentehuis diende te komen ontstond een stevige discussie tussen een 
aantal leden en de politiek onder aanvoering van wethouder Eltjo Dijkhuis. Eltjo 
trachtte de kritische leden te overtuigen van nut en noodzaak van een nieuw 
huis van de gemeente wat slechts ten dele lukte. Het werd daardoor een 
moeilijke avond voor onze partijvoorzitter. 
Het programma van de Nieuwjaarsbijeenkomst kreeg zo voor een groot deel 
een andere invulling. De rest van de avond werd gevuld met een hapje, een 
nieuwjaarsborrel en een genoeglijk samenzijn. 
 
In onze hele grote gemeente zijn onze gebruikelijke openbare 
schaduwfractievergaderingen slechts in beperkte een haalbare kaart.   
Op 18 april waren we in Zuidwolde en op 22 mei te Zoutkamp met de 
vereniging. Vanwege het zeer geringe bezoek uit de dorpen beraden wij ons op 
een andere aanpak. Bijv. in een kleiner gezelschap bezoeken brengen aan 
dorpen, organisaties, bedrijven enz. 
 
Op 10 juli werd de jaar(leden)vergadering in `t Zielhoes te Noordpolderzijl 
gehouden. O.a. de volgende afspraken werden gemaakt: In 2024 zal kantoor 
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Jan Bouwman en Yvonne Eisinga-Moorlag traden af. Jaap Nienhuis werd door 
de ledenvergadering wederom bij acclamatie gekozen. Verjonging van het 
bestuur en betere verspreiding van de bestuursleden over de gemeente zijn de 
uitgangspunten voor de toekomst. 
Het bestuur, met dank aan Yvonne Eisinga-Moorlag voor het vele werk wat zij 
hiervoor heeft verricht, heeft samen met de wethouders en de fractievoorzitter 
het professionaliseringsplan personeelszaken opgesteld. Dit plan zal de 
toekomstige leidraad zijn voor het bestuur om personeelszaken meer inhoud  
te geven. Bijv. om functioneringsgesprekken te houden met raadsleden, 
fractieassistenten en wethouder(s). Eind 2023 zijn de eerste voorbereidingen 
getroffen voor deze gesprekken. 
Als spreekster was uitgenodigd mevr. Christel Knot, partijvoorzitter van het 
Groninger Belang. Leden benadrukten nogmaals om de lokale 
onafhankelijkheid van onze GemeenteBelangen goed te bewaken.  
Op vragen antwoordt Eltjo Dijkhuis dat GemeenteBelangen, als verreweg de 
grootste partij in de gemeenteraad, niet als machtspartij dient te opereren. 
Aan de orde kwam ook de van de grond komende woningbouw te Zoutkamp. 
 
Een ledenvergadering – volgens onze statuten wordt ten minste tweemaal per 
jaar een ledenvergadering gehouden – werd gehouden op 18 december te 
Uithuizen, in de kantine van het gemeentehuis. In deze ledenvergadering werd 
de contributie voor het eerst in jaren verhoogd van 15 naar 20 Euro per jaar. 
De vertrouwenscommissie werd opnieuw vastgesteld: De leden Thijs van Kleef, 
Henk van der Velde en Arie Nienhuis namens het bestuur zijn nu de leden van 
deze commissie. Een presentatie werd gehouden door Eltjo Dijkhuis in de 
raadszaal, met als onderwerp  de ontwikkelingen rondom de Eemshaven en de 
Oostpolder.  
In de rondvraag kwam o.a. aan de orde: De steun voor Ter Apel van 
GemeenteBelangen. Stand van zaken realiseren nieuw gemeentehuis. 
Aandacht besteden aan de visserij. De verkeerssituatie te Onderdendam 
trachten te verbeteren, o.a. ook via een motie van GemeenteBelangen.  
 
Het bestuur kwam in 2023 negen (9x) keer bij elkaar op wisselende locaties. 
Het bestuur vergaderde meestal in aanwezigheid van 1 of 2 wethouders en 
onze fractievoorzitter. Tevens bezocht ons bestuurslid Gerwin Groenewold 
zowel frequent de bestuursvergaderingen als de vergaderingen van de 
raadsfractie. 
 



Op  02 september konden/mochten we weer een tuinsessie organiseren bij de 
familie Nienhuis. Dit zijn geslaagde bijeenkomsten in een informele sfeer en wij 
zijn de familie Nienhuis dankbaar voor deze door hen geboden gelegenheid. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het bestuur van GemeenteBelangen Het Hogeland 
 
 

 

 

 


